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PROTOKÓŁ NR XXIV/21 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 29 stycznia 2021 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołował 

Piotr Supronik – informatyk w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 12 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXIV Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radny Mirosław Nos, 

9. Radna Dorota Popławska, 

10. Radna Małgorzata Popławska, 

11. Radna Katarzyna Rogacz, 

12. Radny Andrzej Wysocki. 

Nieobecni podczas stwierdzania quorum: Radna Iwona Kalinowska, Radna Anna Petelska, Radna Monika Ratyńska. 

(Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią kolejno załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad XXIII 

Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia 

do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia do zasobu mienia komunalnego 

gminy nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy na czas nie dłuższy niż 10 lat dla nieruchomości wydzierżawianych na 

cele rolnicze lub prowadzenie ogródka przydomowego. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Gródek. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Piotra Rakowskiego  

a dotyczącej wezwania Rady Gminy Gródek do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie uznania za 

niedopuszczalne jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych 



2 

 

wykluczające społecznie mieszkańców gminy Gródek z powodów rasowych, religijnych, 

medycznych czy sanitarnych, oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne 

gwarancje ze strony producentów szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań 

gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych 

odczynów poszczepiennych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli na rok 2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Gródek na 2021 r. 

19. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r. 

20. Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek 

z działalności w 2020 r. 

21. Sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek z działalności 

w 2020 r. 

22. Pytania i wnioski radnych. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Przyjęcie protokołu obrad XXIII Sesji Rady Gminy Gródek. 

25. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

Głosowało 12 radnych: 

za - 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XXIV sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 
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Ad. 3 

 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu) 

 

Radny Jerzy Gryc, odnośnie odśnieżania, powiedział, że mieszkańcy Józefowa i Pieszczanik nie 

mogli się dodzwonić do Pana Wójta w sprawie trudności na drodze. Ponadto, do Mieleszek, autobus 

przewożący ludzi, dwa dni z rzędu nie dojechał do Mieleszek i zawracał przed miejscowością. Na moim 

osiedlu, tylko w poniedziałek była odśnieżarka, chodnik na ulicy Dworcowej w Waliłach-Stacji, ani razu 

nie został odśnieżony. Dzieci, od poniedziałku chodzą do szkoły i również musiały korzystać z jezdni. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że jednego dnia rzeczywiście były pewne 

problemy z łącznością, ponieważ nie działała sieć komórkowa, z której korzysta. Być może wtedy ktoś 

usiłował się ze mną skontaktować. Pilnie reagujemy w przypadku wyższej konieczności, np. gdy musi 

przejechać karetka lub trzeba dowieść komuś leki. Natomiast, nie sposób jest reagować na każdy telefon, 

gdy mamy do odśnieżenia około 1 100 km dróg. Dla każdego to jego droga jest najważniejsza. Musimy 

w takich przypadkach dokonywać pewnej oceny, co jest najważniejsze. Kolejnym problemem podczas 

odśnieżania były walące się drzewa. Straż Pożarna miała pełne ręce roboty. Z pewnością sytuacje 

przetoczone przez Radnego Jerzego Gryca miały miejsce, natomiast staramy się jak możemy. Oceny ludzi 

są bardzo różne. Oprócz uwag, otrzymujemy także podziękowania i pochwały. Niektóre miejscowości są 

bardzo zadowolone z odśnieżania. 

Przewodniczący Rady dodał, że rzeczywiście może nie wszyscy są zadowoleni z odśnieżania, 

ale sporo jest również opinii pozytywnych.  

Radna Grażyna Kubiak, powiedziała, że mamy do dyspozycji tylko jeden pług i bardzo duży 

teren do odśnieżenia. Nie jest możliwe, żeby odśnieżyć wszystko od razu. Spotkałam się z przypadkami, 

kiedy to pług był wzywany do odśnieżenia prywatnej posesji. Mieszkańcy sądzą, że jak mają 

nieogrodzoną posesję to trzeba im ją odśnieżyć, podczas gdy droga dojazdową do domów jest odśnieżona. 

Czasami sytuacje zgłaszane do gminy są niezgodne z prawdą. 

Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej Monika Gościk dodała, że 

Radna Grażyna Kubiak ma rację. Ludzie bywają bardzo roszczeniowi. Zgłoszenia są co chwila. O danej 

potrzebie od razu powiadamiamy kierowców, a oni w większości przypadków zaraz jadą na miejsce, ale 

teren naszej gminy jest rozległy. Zdarzają się telefony z prośbą o odśnieżenie bramy lub posesji. 

Oczywiste jest, że tego nie możemy robić, bo przede wszystkim, musimy jak najszybciej zapewnić 

przejezdność wszystkim mieszkańcom na drogach. Staramy się jak możemy i naprawdę uwzględniamy 

prośby mieszkańców. Podczas pierwszego dnia opadów śniegu, miała miejsce awaria prądu i łączności 

komórkowej. Na stacji paliw w Waliłach-Stacji nie było prądu i nie można było zatankować sprzętu. 

Musieliśmy czekać. Zleceniobiorcy jeździli po paliwo do Zaścianek lub Michałowa. Problem stanowiły 

też powalone drzewa, uniemożliwiające przejazd. OSP do tej pory wyjeżdżało około 50 razy do takich 

przypadków. 

Radny Grzegorz Borkowski powiedział, że jeśli chodzi o odśnieżanie gminy to nie mamy się 

czego wstydzić. W naszej gminie zawsze najgorzej było na ścianie wschodniej. Po tych intensywnych 

opadach śniegu, pługi przejechały i można tam dojechać. Nie podzielam do końca zdania Radnego 

Jerzego Gryca w temacie odśnieżania gminy. Nie dość, że mieliśmy intensywne opady śniegu, brak prądu 

to jeszcze nie działała sieć komórkowa. Radny zapytał o to czy obowiązują umowy dotyczące odśnieżania 

dróg powiatowych w miejscach, gdzie łączą się 2 powiaty, chociażby droga Bobrowniki-Łużany  

w kierunku Kruszyniany. Czy odśnieżamy do granicy, czy może do najbliższej miejscowości? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że takie drogi powiatowe są odśnieżane do 

granicy. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz odniósł się do przerw w dostawie prądu. To bardzo duży 

problem. Do tej pory są jeszcze miejscowości, którym nie włączono prądu. Dodatkowy problemem to 

brak wody i łączności. Podobną sytuację mieliśmy w 2015 r. Zastanawia mnie, dlaczego drzewa rosnące 

pod liniami energetycznymi nie są usuwane, skoro najczęściej to właśnie upadek drzew na linię, powoduje 

brak prądu. Obiecywano nam modernizację sieci energetycznej na terenie gminy. Na jakim etapie obecnie 



4 

 

jest ta kwestia? Taka sytuacja będzie się powtarzała, bo takie zjawiska w przyrodzie nadal będą miały 

miejsce. Państwa skandynawskie np. nie mają takich problemów, a mają gorsze warunki pogodowe. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że podczas takiej śnieżycy wszędzie występują 

podobne lub nawet większe problemy. My wiemy co dzieje się u nas w Polsce. To, co dzieje się za granicą 

to my tego nie widzimy. W takich warunkach powstają awarie, linie energetyczne są wszędzie takie same. 

Jestem w stałym kontakcie z dyrektora PGE. Miejscowości Zubry, Zubki, Gobiaty, Mostowlany, Kolonia 

Mostowlany, Narejki i Świsłoczany najprawdopodobniej do godziny 14:00, a najpóźniej do 22:00 

dzisiejszego dnia, odzyskają prąd. Plan inwestycji przebudowy linii energetycznych jest stopniowo 

realizowany. Są miejscowości takie jak np. Królowy Most, gdzie te problemy już nie występują.  

 Radny Grzegorz Borkowski stwierdził, że w jego ocenie ostatni tydzień pokazał, 

że PGE Dystrybucja, nie do końca jest przygotowana do tego typu rzeczy. Oczywiście można tłumaczyć 

zaistniałą sytuację, tym, że spadło nie trzydzieści centymetrów, a pięćdziesiąt centymetrów śniegu. 

Natomiast, uważam, że piąty dzień bez światła to jest stanowczo za dużo. Firma PGE nie sprostała tej 

nadzwyczajnej sytuacji. Drugą rzeczą jest to, że takie intensywne opady śniegu mieliśmy siedem lat temu, 

i był czas na podjęcie jakichkolwiek działań w tej materii, żeby do tego typu rzeczy nie dochodziło. PGE, 

jeżeli chodzi o przesył energii elektrycznej, jest monopolistą. Jesteśmy od nich uzależnieni. Owszem, 

właścicielem jest Skarb Państwa, więc może pokuśmy się, żeby napisać skargę do tego właściciela, czyli 

w tej chwili do Ministerstwa Aktywów Państwowych. 

 Przewodniczący Rady oddał głos radcy prawnemu Wojciechowi Srockiemu. 

 Radca prawny Wojciech Srocki odpowiedział, że możemy sobie wydawać dezyderaty czy 

uchwały, które i tak nie będą miały podstawy prawnej. Zarówno w Skandynawii, jak i na całym świecie 

kładzione są napowietrzne linie energetyczne, bo te podziemne to ogromny koszt. Dlatego też sytuacja 

wszędzie wygląda podobnie, z tym, że mieszkańcy Skandynawii do braku prądu są przyzwyczajeni 

i zaopatrzają się w agregaty.  

 Radna Monika Ratyńska stwierdziła, że brak prądu to nie jest wina Wójta, gminy, ani 

mieszkańców. Kilka lat temu była podobna zawierucha i przyniosła podobne skutki. Był tutaj dyrektor 

PGE i obiecywał poprawę. Owszem, wtedy nastąpiła nieznaczna poprawa. Radna stwierdziła, że należy 

napisać w tej sprawie do PGE. Uważam, że w dzisiejszych czasach, kiedy mamy wszystko na prąd, nie 

ma porównania do czasów sprzed trzydziestu lat. Dzisiaj bez prądu, nie zrobimy niczego. To nie jest 

żaden atak na gminę, to jest po prostu zastanawianie się co zrobić, żeby nie było więcej takich sytuacji. 

Są miejsca, gdzie jest bardzo źle i to tam, w pierwszej kolejności, PGE powinno dokonać modernizacji.  

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza przyznał, że pan mecenas ma rację, że nie mamy właściwości, 

żeby jako gmina, naprawić tę sytuację. Rzeczywiście dodzwonienie do PGE jest problematyczne, ale tam 

jest tylko jedna linia, którą obsługuje kilka osób na raz. W czasie awarii telefon jest często zajęty, bo po 

prostu nie wszyscy mogą się połączyć na raz. Problem braku dostaw prądu jest problemem wielu gmin, 

być może gdyby związki gmin wspólnie poruszyły ten temat, przyniosłoby to efekt. 

 Radna Monika Ratyńska powiedziała, że rozumie, że w przypadku wystąpienia wielu awarii 

PGE nie naprawi wszystkiego na raz. Uważam, że firma powinna w przyszłości zaplanować inwestycje 

w taki sposób, aby w pierwszej kolejności naprawiać miejsca, gdzie jest największy problem. 

 Radny Grzegorz Borkowski powiedział, że zgadza się z radcą prawnym, że naprawa linii 

energetycznych nie jest zadaniem własnym gminy i nie możemy podejmować w tej materii uchwał. 

Natomiast uważam, że jako gmina możemy wystąpić z zapytaniem do Ministerstwa Aktywów 

Państwowych. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza zwrócił się do radnego Grzegorza Borkowskiego  

o przygotowanie projektu pisma. 

 Radna Alina Gościk wracając do tematu odśnieżania, podziękowała podinspektor Małgorzacie 

Czapnik oraz kierowcy wykonującemu pracę Panu Romanowi Niesterczukowi, za odśnieżanie Wiejek 

i Podozieran. Mieszkańcy chwalą solidnie wykonanie. Chciałabym się dowiedzieć jaki jest telefon na 

infolinię w sprawie szczepień przeciw COVID-19 i kto jest gminnym koordynatorem w tej sprawie? 

 Zastępca Wójta Lilia Waraksa odpowiedziała, że gminnym koordynatorem w sprawie 

szczepień jest Pani Agnieszka Wojcieszuk, telefon: 884 218 333. Można dzwonić od poniedziałku 

do piątku w godzinach od 8:00 do 15:00. 
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Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia do 

zasobu mienia komunalnego gminy nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem 

czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz zapytał o to jakiego rodzaju są to działki geodezyjne? 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa powiedziała, że działki wymienione w załączniku stanowią drogi 

wewnętrzne na terenie obrębu Bielewicze. W tej chwili są już wykorzystywane jako drogi, natomiast ich 

status prawny jest nieuregulowany. W związku z tym, zgodnie z art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 19 maja  

1990 r. przepisy wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawą o pracownikach 

samorządowych, gminie na jej wniosek może być przekazane mienie ogólnonarodowe, państwowe, jeżeli 

jest ono związane z realizacją jej zadań. Nabycie tego mienia następuje nieodpłatnie. Przejęcie do 

gminnego zasobu nieruchomości, działek, określonych w załączniku do uchwały, które stanowią obecnie 

własność Skarbu Państwa, związane jest z realizacją zadań własnych gminy w zakresie dróg gminnych, 

ulic i placów, oraz organizacji ruchu drogowego, dlatego też zachodzą przesłanki do nieodpłatnego 

przekazania gminie tych działek. Oczywiście gmina musi złożyć do Wojewody wniosek. Aby tego 

dokonać, do wystąpienia ze stosownym wnioskiem, wymagana jest uchwała Rady Gminy Gródek, 

zezwalająca właśnie na złożenie wniosku o przekazanie tych działek. 

Wójt Wiesław Kulesza dodał, że ta uchwała dotyczy tylko działek znajdujących się w jednym 

obrębie. Natomiast, co jakiś czas, będzie konieczne podejmowanie uchwał, dotyczących kolejnych 

obrębów, wobec których zostanie przeprowadzone postępowanie. Działania te, wymagają pewnej 

procedury i my po kolei, będziemy podejmować czynności w tym kierunku. 

Radni nie zgłosili więcej uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, który 

przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, poinformował zebranych, że przedłożony 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie nieodpłatnego przejęcia 

do zasobu mienia komunalnego gminy nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia do zasobu mienia komunalnego gminy nieruchomości stanowiących własność 

Skarbu Państwa, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/203/21 Rady Gminy w sprawie nieodpłatnego przejęcia do zasobu mienia komunalnego gminy 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa., stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy na czas nie dłuższy niż 10 lat dla 

nieruchomości wydzierżawianych na cele rolnicze lub prowadzenie ogródka przydomowego, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem 

czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu 

uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Na posiedzenie przybyła Radna Monika Ratyńska. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy na czas nie dłuższy niż 10 lat dla 

nieruchomości wydzierżawianych na cele rolnicze lub prowadzenie ogródka przydomowego. 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy na czas nie dłuższy niż 10 lat 

dla nieruchomości wydzierżawianych na cele rolnicze lub prowadzenie ogródka przydomowego, została 

podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/204/21 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy na czas nie dłuższy niż 10 lat dla nieruchomości wydzierżawianych na cele rolnicze lub prowadzenie ogródka 

przydomowego, stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie, a następnie poprosił Inspektor Urszulę Wołosewicz o przybliżenie projektu uchwały. 

Inspektor w Referacie Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urszula 

Wołosewicz powiedziała, że projekt regulaminu został sporządzony na podstawie art. 4 ust. 1 ustawy 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zakres wymagań, dotyczący utrzymania czystości 

i porządku określa ustawa i jest to katalog zamknięty. W związku z tym, nie możemy mieć dowolności, 

jeżeli chodzi o określanie niektórych zasad utrzymania czystości i porządku na terenie gminy. Projekt 

został wysłany do zaopiniowania do Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego i otrzymał 

opinię pozytywną. Następnie, został również poddany konsultacjom społecznym. W okresie od 4 do 14 

stycznia projekt był dostępny na naszej stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Każdy z właścicieli nieruchomości, jeżeli miał jakieś uwagi do projektu, mógł je wnieść. Powyżej 

wymienionym terminie wpłynął jeden wniosek o zmianę zapisów, który przytoczę. „Treść § 13 ust. 4 

projektu regulaminu w brzmieniu poddanym konsultacjom: ‘Miejsca gromadzenia odpadów, w tym 

lokalizacji pojemników, należy utrzymywać w czystości i porządku, poprzez systematyczne opróżnianie 

pojemników, nie dopuszczając do ich przepełnienia, usuwanie zanieczyszczeń powstających w wyniku 

załadunku i transportu odpadów, a w razie konieczności, dezynfekcję tych miejsc’. Treść proponowanej 

zmiany: ‘Miejsca gromadzenia odpadów, w tym lokalizacji pojemników, należy utrzymywać w czystości 

i porządku, a w razie konieczności przeprowadzić dezynfekcję tych miejsc’. Propozycja zmiany została 

częściowo uwzględniona w projekcie regulaminu, przedłożonemu Radzie Gminy Gródek. Zapisy zawarte 

w § 13, ustęp 4 projektu regulaminu wynikają z art. 4, ust. 2, pkt 2 ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach, zgodnie z którym regulamin określa szczegółowe zasady utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy, dotyczące utrzymania w odpowiednim stanie sanitarnym i porządkowym 

miejsc gromadzenia odpadów. Zapis ‘poprzez systematyczne opróżnianie pojemników nie dopuszczając 

do ich przepełnienia’ określa sposób utrzymania w odpowiednim stanie sanitarnym i porządkowym 

miejsc gromadzenia odpadów, gdyż niewystawienie przez właścicieli nieruchomości pojemników  

z odpadami komunalnymi w dniu odbierania odpadów, zgodnie z harmonogramem odbioru, może 

doprowadzić do przepełnienia pojemników i zanieczyszczenia miejsc gromadzenia odpadów. Zapis 

‘usuwanie zanieczyszczeń powstających w wyniku załadunku i transportu odpadów’ można pominąć 

w regulaminie, gdyż kwestię tę reguluje umowa z wykonawcą wyłonionym w wyniku rozstrzygnięcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. Kolejna propozycja zmian dotyczyła dodania 

w § 13, ust. 5 o treści: ‘Za uszkodzenie pojemnika na gromadzenie odpadów oraz usunięcie odpadów 

i zanieczyszczeń powstałych podczas załadunku i transportu odpowiada operator działający w imieniu 

gminy, wyłoniony w postępowaniu przetargowym”. Propozycja ta nie może być uwzględniona, ponieważ 

brak jest podstawy prawnej do ustalenia takiego zapisu w regulaminie. Kwestie dotyczące 

odpowiedzialności za uszkodzenie pojemników reguluje umowa z wykonawcą, wyłonionym w wyniku 
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rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego”. Ponadto, projekt regulaminu 

uwzględnia rozstrzygnięcie zawarte w wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku, 

z dnia 22 października 2020 r. Zostały zmienione zapisy, dotyczące utrzymania zwierząt domowych 

tj. wyprowadzania psów na smyczy oraz dotyczące deratyzacji. Ponadto projekt zawiera również zapisy 

uwzględniające skargę, która wpłynęła do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, ale nie została 

uwzględniona przez Sąd Administracyjny.  

Następnie, Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania 

do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/205/20 Rady Gminy w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gródek 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Inspektor Urszuli Wołosewicz o przybliżenie projektu 

uchwały. 

Inspektor Urszula Wołosewicz powiedziała, że projekt uchwały został sporządzony na podstawie 

art. 6r, ust. 3 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach i również został pozytywnie 

zaopiniowany przez Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny. Projekt regulaminu był opiniowany 

pod względem częstotliwości odbioru odpadów od właścicieli nieruchomości. W stosunku do poprzedniej 

uchwały, został zmieniony zapis dotyczący częstotliwości i sposobu odbierania odpadów z nieruchomości 

objętych systemem, tj. nieruchomości, należących do majątku gminy Gródek: Urzędu Gminy, szkoły 

i przedszkola.  

Radny Jerzy Gryc, zaproponował, aby zamieścić przy Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych, szczegółowy wykaz odpadów, jakie można oddać do PSZOK. 

Inspektor Urszula Wołosewicz odpowiedziała, że takie informacje są dostępne na stronie 

internetowej Urzędu Gminy. Ponadto, są zawarte w ulotkach rozdawanych mieszkańcom. Możemy 

również zamieścić taki wykaz na terenie PSZOK. 

Następnie, Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają jeszcze uwagi bądź 

pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
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i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek, została 

podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/206/21 Rady Gminy w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek, 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Piotra 

Rakowskiego a dotyczącej wezwania Rady Gminy Gródek do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie 

uznania za niedopuszczalne jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych 

wykluczające społecznie mieszkańców gminy Gródek z powodów rasowych, religijnych, medycznych 

czy sanitarnych, oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze strony 

producentów szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć 

i ponieść wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych, 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie, zwrócił się Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Grzegorza Borkowskiego o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Grzegorz Borkowski, poinformował, 

że w dniu 26 stycznia 2021 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła petycję przesłaną 

Przewodniczącemu Rady Gminy Gródek w dniu 11 grudnia 2020 r. przez pana Piotra Rakowskiego. 

Komisja w pierwszej kolejności dokonała kontroli petycji pod względem formalnym, tj. dokonała 

sprawdzenia czy spełnia ona wymagania opisane w art. 4 ustawy o petycjach. W wyniku podjętych 

czynności ustalono, że petycja spełnia wymagania formalne stawiane petycjom, wnoszonym przez osoby 

fizyczne. Została ona także wniesiona w interesie publicznym. Komisja w toku prowadzonego 

postępowania stwierdziła, że Rada Gminy może podejmować uchwały tylko w granicach zadań gminy,  

a zatem w sprawach publicznych o znaczeniu lokalnym, niestrzeżonych ustawami na rzecz podmiotu. 

Żaden z przepisów ustawy o samorządzie gminnym, a w szczególności art. 7, nie obejmuje swym 

zakresem ani recenzowania, uznawania za niedopuszczalne działań innych organów administracji 

publicznej, czy to na szczeblu krajowym, czy też na bardziej zagranicznym, ani podejmowania 

jakichkolwiek działań władczych względem organów administracji centralnej, uznania za zasadne 

i nieodzowne, by rząd Rzeczpospolitej Polskiej podjął określone przez składającego działania.  

Tak podjęta uchwała, wykraczałaby poza zakres zadań gminy, a zatem byłaby niezgodną  

z obowiązującym prawem. Organy władzy publicznej działają wyłącznie w ramach i granicach prawa,  

co oznacza, że mogą one podejmować tylko te zadania, na które prawo wprost im zezwala. 

Niedopuszczalna jest wykładnia rozszerzająca, bazująca na szerokiej interpretacji zapisu artykułu 

osiemnastego, ustęp pierwszy ustawy o samorządzie gminnym. Zauważyć także należy, że przepis  

art. 18, ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym nie jest zgodny z utrwaloną w doktrynie i orzecznictwie 

linią interpretacyjną, samodzielnym przepisem kompetencyjnym. Uchwała podjęta wyłącznie na jego 

podstawie również byłaby aktem podjętym bez podstawy prawnej, a więc niezgodnym z prawem.  

W orzecznictwie oraz w doktrynie przyjmuje się jedynie, że przepis art. 18 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym, upoważnia Radę Gminy do podejmowania działań nie władczych, na przykład 

o charakterze programowym, intencyjnym, co jednak nie dotyczy treści analizowanej petycji. W związku 

z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje nie uwzględniać petycji wniesionej przez 

Piotra Rakowskiego. 
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Następnie, Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania 

do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. Następnie dodał, że rozpoczynające się obecnie szczepienia przeciw COVID-19 są dobrowolne 

i każdy sam może zdecydować czy się im podda. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem, a następnie poddał pod 

głosowanie jawne uchwałę w sprawie petycji wniesionej przez Piotra Rakowskiego a dotyczącej 

wezwania Rady Gminy Gródek do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie uznania za niedopuszczalne 

jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych wykluczające społecznie 

mieszkańców gminy Gródek z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych, oraz 

uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze strony producentów 

szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść 

wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie petycji 

wniesionej przez Piotra Rakowskiego a dotyczącej wezwania Rady Gminy Gródek do pilnego przyjęcia 

uchwały w sprawie uznania za niedopuszczalne jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, 

krajowych czy lokalnych wykluczające społecznie mieszkańców gminy Gródek z powodów rasowych, 

religijnych, medycznych czy sanitarnych, oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał 

pisemne gwarancje ze strony producentów szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek 

powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych 

odczynów poszczepiennych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/207/21 Rady Gminy w sprawie petycji wniesionej przez Piotra Rakowskiego a dotyczącej wezwania Rady 

Gminy Gródek do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie uznania za niedopuszczalne jakiekolwiek działania władz 

międzynarodowych, krajowych czy lokalnych wykluczające społecznie mieszkańców gminy Gródek z powodów rasowych, 

religijnych, medycznych czy sanitarnych, oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze 

strony producentów szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie 

koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych, stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu) 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Michał Cywoniuk Prezes OSP w Gródku chciałby 

zabrać głos podczas przerwy. 

Prezes OSP w Gródku Michał Cywoniuk podziękował radnym za udzielenie dotacji na zakup 

wozu ratowniczo-gaśniczego. Poinformował, że strażacy na ten cel, własnymi rękoma, pozyskali ponad 

200 000 zł. Mamy nadzieję na przyszłą współpracę przy tak ważnych dla całej naszej społeczności 

przedsięwzięciach. 

Przewodniczący Rady również podziękował Panu Prezesowi w imieniu swoim, Radnych oraz 

mieszkańców za działania strażaków OSP w Gródku. Pracujecie tak jakbyście byli strażą zawodową. 

Bardzo to doceniamy. 

Po przerwie Rada wznowiła obrady 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2021, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Następnie, zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego 

projektu.  
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Radny Jerzy Gryc zapytał czy w poprzednim roku nauczyciele korzystali z takiej formy pomocy? 

Inspektor w Referacie Organizacyjnym Agnieszka Lisowska odpowiedziała, że co roku kilku 

nauczycieli składa wniosek do dyrekcji szkoły o zwrot kosztów opłat pobieranych przez szkoły wyższe. 

Nauczyciele korzystają także ze szkoleń rady pedagogicznych. 

Następnie, Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają jeszcze uwagi bądź 

pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna Rogacz 

poinformowała zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2021. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2021, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/208/21 Rady Gminy w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 

2021, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli, 

Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych 

z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań 

do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Nowej Woli. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Nowej Woli, została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXIV/209/21 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli, stanowią kolejno załącznik Nr 11 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie, zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że jak co roku, w styczniu, Komunalny Zakład 

Budżetowy w Gródku, zwraca się z prośbą o ustalenie dotacji przedmiotowej w formie dopłaty do jednego 

metra sześciennego odprowadzanych ścieków. W tym roku, 15 stycznia, również wpłynął taki wniosek. 

Biorąc pod uwagę, że KZB ma zatwierdzone taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na okres trzech lat, może otrzymywać z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego dotacje. Został przedłożony projekt, aby w pierwszym półroczu stawki dopłaty do jednego 

metra wynosiła 1,68 zł, a w drugim półroczu 0,62 zł. W tym roku kończy się okres obowiązywania 

obecnych taryf. W terminie do 10 lutego, KZB przedstawi kolejne taryfy do Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie. Wówczas, jeżeli taryfy zostaną zatwierdzone, a Wody Polskie nie złożą żadnych 

zastrzeżeń, to dotacja będzie się plasowała na takim poziomie. W trakcie roku zaplanowana jest na 

poziomie stu tysięcy złotych.  

Radny Jerzy Gryc zapytał, czy w związku z tą uchwała, od 11 czerwca 2021 r. mieszkańcy będą 

mieli podwyżkę za odbiór ścieków? 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że dopłata do ścieków polega na tym, że Gmina 

daje ulgę mieszkańcom. Jeżeli nasza dopłata jest mniejsza to dopłata mieszkańców jest większa. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza dodam, że dotujemy Komunalny Zakład Budżetowy w zakresie 

dopłaty do jednego metra sześciennego ścieków. Musimy jednak brać pod uwagę budżet i to, aby wydatki 

bieżące i dochody bieżące, nie przekroczyły wskaźników, które później nam zablokują możliwości. 

Musimy niestety pewne wydatki regulować. Większość gmin wcale nie dopłaca, a my wciąż dopłacamy 

tylko w mniejszej wysokości. Dostosowanie kosztów mieszkańców będzie określone po przejściu całej 

procedury Wód Polskich. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do 

przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/210/21 Rady Gminy w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego, stanowią 

kolejno załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych 

z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań 

do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych (ul. Polna), 

a następnie poddał ją pod głosowanie jawne. 
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Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie 

dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/211/21 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych 

z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań 

do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych (droga  

Waliły-Stacja - Słuczanka), a następnie poddał ją pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie 

dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/212/21 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych 

z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań 

do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych (Wiejki), 

a następnie poddał ją pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie 

dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/213/21 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się 

do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że zmiany w planie dochodów i wydatków 

zostały wprowadzone na podstawie umowy zawartej między gminą Gródek a Skarbem Państwa, 

Wojewodą Podlaskim, o dopłatę w formie dofinansowania zadań własnych organizatorów w zakresie 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, na 2021 r. Wobec tego, zwiększa się 

dochody i wydatki o kwotę 44 760 zł Wnioski o zmianę swoich planów finansowych złożyły również 

kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku oraz dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Gródku. Wpłynął także wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Gródku o przyznanie dotacji celowej 

na zakup niezbędnego wyposażenia do nowego ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego Scania. 

Wobec powyższego zwiększa się plan wydatków o kwotę 5 200 zł oraz aktualizuje się załącznik 

dotacyjny w tym zakresie. W związku z niezakończeniem zadania inwestycyjnego pod nazwą „Zasilenie 

budynków jednostki samorządu terytorialnego w ciepło pochodzące z OZE”, z końcem ubiegłego roku, 

zaistniała konieczność ujęcia i ostatecznego rozliczenia tej inwestycji w roku bieżącym. Wobec tego, 

zwiększa się plan wydatków o kwotę 186 220 zł łącznie i dodaje się to zadanie do zadań inwestycyjnych 

na ten rok. Do zadań inwestycyjnych do tego roku wprowadza się również nową inwestycję pod nazwą 

„Wykonanie odwodnienia i wertykulacji boiska sportowego w Zarzeczanach, o wartości dwadzieścia 

tysięcy złotych”. W związku ze złożonym rozliczeniem dotacji przedmiotowej przez Zakład Budżetowy 

za rok poprzedni, zachodzi konieczność dopłaty w wysokości 4 600 zł i w związku z tym zwiększa się 

wydatki. Z uwagi na nierozliczone jeszcze środki na wydatki projektu z 2020 r. „Remont i przebudowa 

budynku świetlicy w Załukach”, wprowadza się do planu dochodów spodziewaną refundację w zakresie 

wydatków bieżących, 3 873 zł i wydatków majątkowych, 35 156 zł. Jeżeli już zostanie zakończony 

projekt „Zasilenie budynków jednostki samorządu terytorialnego w ciepło pochodzące z OZE”, 

spodziewamy się refundacji wydatków tego projektu i wprowadzamy do planu dochodów kwotę  

191 498 zł. Z uwagi na obowiązujące przepisy ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem Covid-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, oraz niektórych innych ustaw, przepisy te stanowią, że w roku 

bieżącym, od 1 stycznia do 31 grudnia, nie pobiera się opłaty targowej i w związku z tym zmniejsza się 

plan dochodów o kwotę 10 000 zł w tym zakresie. W nawiązaniu do poprzednich uchwał o pomocy 

finansowej powiatowi białostockiemu, z uwagi, że Powiatowy Zarząd Dróg w dniu 15 stycznia przekazał 

nam takie pismo o tym, że w planach budżetu powiatu pojawiły się nowe zadania, jakim jest opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę, z rozbudową drogi powiatowej 1439B i 1437B na odcinku 

Waliły-Stacja – Słuczanka, z przejściem przez miejscowość Słuczanka, tutaj udzielamy dotacji w kwocie 

55 000 zł i to zadanie wprowadzamy do załącznika „Dotacje” i zwiększamy zadanie „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 1440B, ulicy Polnej w Gródku, skrzyżowań wraz z budową i przebudową infrastruktury 

technicznej” o kwotę 30 000 zł i do „Aktualizacji dokumentacji projektowej na przebudowę, z rozbudową 

drogi powiatowej 1448B w miejscowości Wiejki”, tutaj Powiatowy Zarząd Dróg wskazał zwiększenie  

o 5 000 zł. Łącznie te zwiększenia wyniosły dziewięćdziesiąt tysięcy. Pozostałe zmiany dotyczą planu 

wydatków Urzędu Gminy Gródek i zostały wprowadzone w celu usprawnienia bieżącej działalności 

jednostki i dostosowanie planu do aktualnie realizowanych zadań. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do 

przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2021 r. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Gródek na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/214/21 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r, stanowi załącznik Nr 16 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady wskazał, że pkt 16 porządku obrad obejmuje zatwierdzenie planu pracy 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa, następnie oddał głos Przewodniczącemu Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorzowi Borkowskiemu. 

Przewodniczącemu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski 

przedstawił plan pracy komisji.  

Radna Małgorzata Popławska zapytała czy niektóre punkty planu nie są powielone? Ocena 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnego Centrum Kultury czy ocena 

bezpieczeństwa i porządku publicznego to zawsze były tematy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski 

odpowiedział, że dotyczy to działalności finansowej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że to w niczym nie przeszkadza, wiedzę o działalności jak 

i działalności finansowej będą mieli wszyscy radni. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy 

mają jeszcze uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do 

projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek 

na 2021 r. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na 2021 r., 

została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/215/21 Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

Rady Gminy Gródek na 2021 r., stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady wskazał, że pkt 17 porządku obrad obejmuje zatwierdzenie planu pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, następnie oddał głos Przewodniczącej Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Katarzynie Rogacz. 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna Rogacz 

przedstawiła plan pracy komisji uwzględniający poprawki zgłoszone przez Zastępcę Wójta Lilię 

Waraksę.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy mają uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek na 2021 r. 
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Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek 

na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/216/21 Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Gródek na 2021 r., stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady wskazał, że pkt 18 porządku obrad obejmuje zatwierdzenie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej, następnie oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Januszowi Michałowi 

Cimochowiczowi. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Michał Cimochowicz przedstawił plan pracy 

komisji.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy mają jeszcze uwagi bądź pytania do projektu 

uchwały. Wobec braku pytań i uwag poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIV/217/21 Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek na 

2021 r., stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 19 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Michał Cimochowicz przedstawił sprawozdanie 

z działalności komisji w 2020 r. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do 

przedłożonego sprawozdania. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do sprawozdania, w związku z tym 

Przewodniczący Rady wskazał, że przedstawione sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r., stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 20 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna Rogacz 

przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji w 2020 r. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do 

przedłożonego sprawozdania. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do sprawozdania, w związku z tym 

Przewodniczący Rady wskazał, że przedstawione sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r., stanowi 

załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski 

przedstawił sprawozdanie z działalności komisji w 2020 r. 
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 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do 

przedłożonego sprawozdania. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do sprawozdania, w związku z tym 

Przewodniczący Rady wskazał, że przedstawione sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r., stanowi załącznik  

Nr 22 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 22 

  Radny Jerzy Gryc zapytał czy projekty dla gminy wykonuje jedna firma i czy to jest jeden 

człowiek? Kolejna sprawa, to nasze rondo. Niestety te krawężniki trzeba będzie obniżyć. Proponuję, aby 

to zrobić praktycznie równo z ziemią, najazdowe jak i wyjazdowe. Nawet teraz pługi nie wjeżdżają na to 

rondo, po prostu je omijają i nie odśnieżają. Dodatkowo składam wniosek o zainstalowanie znaków 

drogowych oznaczających obszar zabudowany na granicy miejscowości Gródek i Waliły-Stacja przy 

ulicy Szkolnej, jak również w miejscowości Grzybowce.  

  Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej Monika Gościk 

odpowiedziała, że w zakresie dokumentacji projektowych, współpracujemy z różnymi projektantami.  

W zależności od tego, czego dotyczy projekt, korzystamy z usług różnych biur projektowych. Składamy 

zapytania o terminy i o ceny, a następnie, w oparciu o to, decydujemy się na podpisanie umowy.  

  Wójt Gminy Wiesław Kulesza w sprawie wniosku o ustawienie znaków informujących o terenie 

zabudowanym, odpowiedział, że oznakowanie zostanie ustawione. 

   Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że oceniając wykonanie ronda, możemy dochodzić 

do różnych wniosków. Wykonawca, który wygrał przetarg, podjął decyzję, aby prace, które są możliwe 

do zrobienia, ukończyć w 2020 r. No i to uczynił. Całe przedsięwzięcie nie zostało jeszcze ukończone. 

Wiadomo, że jeszcze będzie zalana warstwa około pięciu centymetrów asfaltu. Tym samym, podniesie 

się wysokość tego ronda, względem krawężników. Będzie miała miejsce również przebudowa. Część 

asfaltowa podniesie się do poziomu tej części brukowej, natomiast zostaną zmienione, przesunięte 

krawężniki, które stanowią promienie, przy zjeździe i wjeździe. W miejscu, gdzie będą przesunięte, 

zostanie wyłożone kostką, Rondo będzie wyprofilowane i dostosowane do tego, żeby było wygodniej 

jeździć, czyli będzie poszerzone. Kwestie te, zostały uzgodnione na spotkaniu z zarządcą drogi. Odbyło 

się również spotkanie z wykonawcą i inspektorem nadzoru. Doszliśmy do wspólnego wniosku, że jak 

tylko aura pogodowa pozwoli, to wszystko zostanie tak dopasowane, żeby trudności, które dzisiaj 

występują, zniwelować. Myślę, że przyjdzie taki moment, że będziemy zadowoleni z ronda. 

  Radny Janusz Michał Cimochowicz zapytał, czy coś wiadomo na temat środków z Funduszu 

Rozwoju Dróg Lokalnych?  

  Wójt Wiesław Kulesza wskazał, iż Fundusz Dróg Samorządowych to jest pewna pula pieniędzy. 

Na podstawie tych środków władza wdrażająca, w tym przypadku, Wojewoda, ogłasza konkurs. Powiat 

złożył wniosek na Wiejki, natomiast nie ma jeszcze finalnego rozstrzygnięcia. Jeżeli chodzi o ulicę Błotną, 

to mamy taką wiedzę, że wniosek został zaakceptowany na pewnym szczeblu, jednakże również nie mamy 

rozstrzygnięcia. Nowego konkursu nie było. Natomiast, mamy na uwadze odcinki dróg na ścianie 

wschodniej, zgłoszone przez Radnego Cimochowicza do przebudowy. W dniu dzisiejszym odbywa się 

konferencja w powiecie, dotycząca wskazania poszczególnych odcinków dróg do przebudowy.  Z terenu 

naszej gminy, pod uwagę wzięte są drogi w Słuczance, Mieleszkach, Straszewie i Pieszczanikach. 

 

Ad. 23 

  Inspektor Monika Gościk poinformowała, że wczoraj pojawiła się informacja na stronie Urzędu 

Marszałkowskiego, o tym, że niestety nie otrzymaliśmy dofinansowania na fotowoltaikę. Wniosek został 

oceniony pozytywnie, jednakże z uwagi na niewielką ilość środków w alokacji na ten nabór, 

dofinansowanie otrzymało około 47 gmin. Wniosków pozytywnych ocenionych jest ponad sto. Kilka 

wniosków zostało ocenionych negatywnie, ale nie nasz. Jest informacja na stronie „Wrota Podlasia”, o tym, 

że Urząd Marszałkowski walczy o zwiększenie alokacji, żeby jeszcze kolejne gminy załapały się w tym 

naborze, jednakże nam pozostaje czekać. Na chwilę obecną nie otrzymaliśmy dofinansowania. Wczoraj 

pojawiła się na stronie białostockie.eu informacja, że otrzymaliśmy dofinansowanie jednak to była omyłka, 

ponieważ została podana informacja na temat wniosków pozytywnie ocenionych. 
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  Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że jest jeszcze nadzieja, że sytuacja się zmieni. 

   Przewodniczący Wieczysław Gościk powiedział, że 31 stycznia po raz 29 zagra w całej Polsce 

i nie tylko w Polsce, bo na całym świecie, Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. W imieniu pani Magdy 

Łotysz Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Gródku, która przewodzi sztabowi Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy w Gródku, zapraszam wszystkich Państwa do udziału w zbiórce, w tym szczytnym 

celu. 

   Radny Marek Antonowicz poinformował, że przy skrzyżowaniu Północnej z Zarzeczańską 

niestety ktoś rozbił lusterko. 

  Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że rzeczywiście była kolizja w tym miejscu. 

Lusterko zostało w wyniku tej kolizji rozbite i oczywiście będzie zamówione. Natomiast, kto pokryje 

koszty, to się jeszcze okaże, w zależności od tego, czy zostanie ustalony sprawca. Będzie to albo gmina, 

albo sprawca. 

 

Ad 24  

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 25 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXIV Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji,  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXIV Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 13:20.  

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

5. Uchwała Nr XXIV/203/21 Rady Gminy Gródek w sprawie nieodpłatnego przejęcia do zasobu mienia komunalnego gminy 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa; 

6. Uchwała Nr XXIV/204/21 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia 

umowy dzierżawy na czas nie dłuższy niż 10 lat dla nieruchomości wydzierżawianych na cele rolnicze lub prowadzenie 

ogródka przydomowego; 

7. Uchwała Nr XXIV/205/21 Rady Gminy Gródek w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Gródek; 

8. Uchwała Nr XXIV/206/21 Rady Gminy Gródek w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gródek; 

9.  Uchwała Nr XXIV/207/21 Rady Gminy Gródek w sprawie petycji wniesionej przez Piotra Rakowskiego  

a dotyczącej wezwania Rady Gminy Gródek do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie uznania za niedopuszczalne 
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jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych wykluczające społecznie mieszkańców gminy 

Gródek z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych, oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP 

uzyskał pisemne gwarancje ze strony producentów szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi 

są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych; 

10.  Uchwała Nr XXIV/208/21 Rady Gminy Gródek w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli na rok 2021; 

11. Uchwała Nr XXIV/209/21 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli; 

12. Uchwała Nr XXIV/210/21 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego; 

13. Uchwała Nr XXIV/211/21 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

14. Uchwała Nr XXIV/212/21 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

15. Uchwała Nr XXIV/213/21 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

16. Uchwała Nr XXIV/214/21 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r. 

17. Uchwała Nr XXIV/215/21 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

18. Uchwała Nr XXIV/216/21 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

19. Uchwała Nr XXIV/217/21 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Gródek na 2021 r. 

20. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r. 

21. Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r. 

22. Sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek z działalności w 2020 r. 

23. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

24. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXIV Sesję Rady Gminę Gródek; 

25. Nagranie z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Przewodniczący Rady  

   Protokołował 

 

    Wieczysław Gościk                   Piotr Supronik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


